
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 28. oktober 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 117
Vil ministeren kommentere henvendelsen fra Agrifarm, jf. MOF alm. del - bilag
37 og i den forbindelse oplyse følgende:
– Hvilke barriere er der for at tage ny teknologi i brug hurtigere, end det sker

i dag?
– Er der lovgivningsmæssige barriere for at kunne forenkle test og ibrugtag-

ning af nye anlæg til landbruget?
– Anvendes der i dag de mest moderne testmetoder til godkendelsen af ny

teknologi, og vil et skift i testmetode kunne give en hurtigere behandling?
– Hvordan er mulighederne for at godkende, at et produkt sælges inden de

offentlige test er fuldt gennemført for producentens eget ansvar – f.eks. i
stil med de hollandske regler som eftersigende tillader op til fire nye anlæg
med de oplyste emissionsreduktioner og herefter med en mindre faktor
indregnet til emissionsreduktion?

– Kan godkendelsesperioden forkortes ved at bruge producentens egne
tests, hvis de er valideret af uvildige eksperter?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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